
 

 

 

 

 

 

 

 

 

             10D7N Best of Uzbekistan 

 TASHKENT & KHIVA & BUKHARA & SAMARKAND & CHIMGAN MOUNTAIN 

 

TRIP INCLUSIVE 

✓ 01 night' hotel accommodation in Khiva 

✓ 02 nights' hotel accommodation in Bukhara 

✓ 02 nights' hotel accommodation in Samarkand 

✓ 02 nights' hotel accommodation in Tashkent 

✓ Daily breakfast at hotel, 08 lunches, 08 dinners 

✓ 08 full days sightseeing with entrance fee 

✓ Round trip private service airport-hotel transfer 

✓ English speaking tour guide service 

✓ Private Service (Except cruise, flight, train or sightseeing public coach if any involved) 

✓ Two bottles of 500ml drinking water (daily basis) 

 

DAY 1     DEPART KLIA 

 

DAY 2     Tashkent (Arrival) - Urgench - Khiva 塔什干（抵达）- 尔根奇 - 希瓦            (B,L,Dinner)                                                   

Upon arrival at capital city Uzbekistan - Tashkent (for mid-night flight arrival ETA 0325), meet and 

immediate transfer to domestic airport (about 30 minutes drive) for domestic flight departure to Urgench 

(Flight timing ETD 07:25- ETA 09:00 duration around 1 hour 30 minutes; Domestic Flight exclude from the 

ground-package's price, please refer OPTIONAL ADDON).  

Then transfer to Khiva. Today you will have a wonderful sightseeing tour in the oldest city of Uzbekistan. It 

will be inside of Ichan-Qala, the inner city in Khiva rounded with strong walls. Centuries old sound 

buildings, palaces, mosques, Madrasahs, Mausoleums, Minarets, Caravan-Sarais and Bathhouses 



 

 

transformed Ichan-Qala into unique city-monument. Ichan-Qala consists of over 400 traditional dwelling 

houses and about 60 architectural monuments. In 1969 Ichan-Qala was designated a historical and 

architectural conservation area. The most remarkable sites in it are the Kunya-Ark fortress dating back to 

17th century, found by Muhammad Arang Khan, Kalta Minor minaret and Tash Khouvli palace, an 

incredible sample of Khorezm architectural mastership of 1830s. 

*Remarks for Hotel Accommodation in Khiva: All hotels standard check in time is 1400-1500pm afternoon. 

 抵达乌兹别克斯坦首都—塔什干机场（凌晨 3 时 25 分抵达的航班），由接机人员或导游接机立即送往国内机场

（约 30 分钟车程）乘搭内陆航班前往乌尔根奇（航班时间为早上 7 时 25 分出发，早上 9 时抵达，时长 1 小时 30

分；地接配套价格不含内陆航班机票价格，请参考 OPTIONAL ADD ON）。 

抵达后，乘车前往希瓦。今天，您将在乌兹别克斯坦最古老的城市进行一次精彩的观光之旅。它位于伊坎-卡拉

(Ichan-Qala)的内部，这座位于希瓦(Khiva)的内城有着坚固的城墙。数百年的历史建筑、宫殿、清真寺、伊斯兰学

校、陵墓、宣礼塔、商队萨雷和澡堂把伊坎卡拉变成了独特的城市纪念碑。伊坎卡拉由 400 多座传统民居和大约

60 座建筑纪念碑组成。1969 年，伊坎卡拉被指定为历史和建筑保护区。其中最引人注目的遗址是可追溯到 17 世

纪的库尼亚-方舟要塞，由穆罕默德·阿朗·汗、卡尔塔小尖塔和塔什·库夫利宫殿发现，它是 19 世纪 30 年代霍雷泽

姆建筑大师的一个不可思议的样本。 

备注：希瓦酒店的标准入住时间是下午 1400-1500 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

DAY 3     Khiva - Bukhara 希瓦                                                                           (B,L,Dinner)                                                   

Breakfast serve at hotel, early in the morning we will have transfer to a fascinating city of Bukhara. With its 

more than 140 architectural monuments Bukhara is a "town museum" dating back to the Middle Ages. The 

city consists of narrow streets, green parks and gardens, historical and architectural monuments belong to 

different epochs, but locate very close to each other. The road from Khiva to Bukhara goes through 

famous Kizilkum desert. On the way we will enjoy the view to Amu Darya River, the deepest river in 



 

 

Central Asia, formed by the confluence of the Panj and Vakhsh in Tajikistan) and flowing into Aral See. 

Upon arrival in Bukhara, you will have free time. 

早餐后，我们将乘车前往迷人的布哈拉城。布哈拉有超过 140 座建筑遗迹，是一座可以追溯到中世纪的

“城镇博物馆”。城市由狭窄的街道、绿色的公园和花园组成，历史和建筑纪念碑属于不同的时代，但彼此

非常接近。从希瓦到布哈拉的道路穿过著名的基齐尔库姆沙漠。途中，我们将欣赏到中亚最深的河流阿

姆河(Amu Darya River)，这条河由塔吉克斯坦的 Panj 河和 Vakhsh 河汇合而成，流入咸海。抵达布哈拉后

将是你的自由活动时间。 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

DAY 4   Bukhara   布哈拉                                                                                      (B,L,Dinner)                                                                   

Breakfast serve at hotel, today you will have a full day of sightseeing tour in the fascinating city of Bukhara. 

At first you will visit the most ancient citadel in Bukhara dating back to the 4th century named Citadel Ark 

which served as a palace for several dynasties of Bukhara Empire. Then you will see Samanids 

Mausoleum, a real masterpiece of architecture of 9th -10th century. Then the tour continues to Chashma 

Ayub, meaning Job's well and Bolo-Hauz mosque, known also as the mosque of forty columns built in 

honor of Bukhara governor Abu-Fayud Khan. Then you have a chance to walk along the shopping domes 

and visit one of the most famous madrasahs of Bukhara called Nodir Divan Begi which is also a part of 

Lyabi House Ensemble, famous central sightseeing of Bukhara. The tour will end with visiting Poi Kalon 

Complex, the unique sample of architectural art of Bukhara. It consists of three structures built in the 12th 

- 16th centuries: Kalon minaret, Kalon mosque and Mir Arab Madrasah. Dinner will be at national 

restaurant, following by dancing show program. 

*Remarks for Hotel Accommodation in Bukhara: All hotels standard check in time is 1400-1500pm 

afternoon. 

  



 

 

早餐后，您将在迷人的布哈拉城享受一整天的旅程。首先你将参观布哈拉最古老的城堡，它可以追溯到

公元 4 世纪，名为“方舟城堡”，是布哈拉帝国几个朝代的宫殿。接着，你会看到萨曼尼德陵墓，是一个真

正在 9 - 10 世纪的建筑杰作。观光之旅也包括前往恰什马阿约布意为“约伯泉”和博洛豪兹清真寺也被称为

有 40 根柱子的清真寺，是为了纪念布哈拉省省长阿布法伊兹汗而建造的。然后，你也有机会沿着他们独

特的集市走走以及前往参观布哈拉最著名的伊斯兰学校之一纳迪尔迪万别基神学院, 是里亚比豪兹的一部

分,也是布哈拉中心著名的观光之一。最后，我们将参观布哈拉独特代表性的建筑物——坡伊卡利扬。它

建于 12 - 16 世纪，由三个建筑组成，分别为：喀龙宣礼塔、喀龙清真寺和米里阿拉伯神学院。今晚将在

当地著名的餐馆享用晚餐，随后欣赏舞蹈表演。 

备注：布哈拉酒店的标准入住时间是下午 1400-1500  

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

DAY 5    Bukhara - Gijduvan - Samarkand 布哈拉 - 吉日杜万 - 撒马尔罕                       (B,L,Dinner)                                                   

Breakfast serve at hotel, we will start our way to Samarkandmics School has its deep roots. The skills have 

been passed from father to son from generation to generation. Today Gizhduvan is home for the sixth 

generation of potters from Narzullayevs family which glorified Gijduvan school ceramics all over the world. 

Gijduvan School of ceramics is distinguished by a geometric pattern. Green and blue colors prevail in 

decoration of products. On the way visit Memorial Complex of Al Bukhary. Al Bukhary was an Islamic 

scholar, who authored the hadith collection known as Sahih al-Bukhari, regarded by Sunni Muslims as one 

of the most authentic Hadith collections. Afterwards we continue driving to Samarkand. 

*Remarks for Hotel Accommodation in Samarkand: All hotels standard check in time is 1400-1500pm 

afternoon. 

早餐后，我们将前往撒马尔罕。路途中，我们会在吉日杜万村稍作停留，参观当地著名的私人陶艺作

坊。在吉日杜万的陶瓷学校有着深厚的根基。这些技能都是由父亲传给儿子，然后一代接一代的传承下

去。至今，吉兹杜万已是第六代的陶工家，来自纳祖拉列夫斯家族。他也常为吉日杜万陶瓷学校在世界



 

 

各地增光添彩。吉日杜万陶瓷学校是以几何图案为特色，产品的装饰也是以绿色和蓝色为主。接着，我

们也将参观布哈里纪念馆。布哈里是一位伊斯兰学者，他撰写了名为《布哈里圣训实录》的圣训集，被

逊尼派伊斯兰教认为是最正宗的圣训和收藏品之一。最后，我们将继续往撒马尔罕前进。 

备注：撒马尔罕酒店的标准入住时间是下午 140  0-1  500 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

DAY 6    Samarkand 布哈拉 - 吉日杜万 - 撒马尔罕                                                     (B,L,Dinner)                                                   

Breakfast serve at hotel. Samarkand is situated in the valley of the river Zerafshan. It is the second largest 

city of Uzbekistan and is of the same age as the city of Babylon or Rome. Today, you will visit its most 

outstanding sights such as Registan Square, Shakhi-Zindeh, Mausoleum Guri Emir and Bibi Khanum 

Mosque. Registan Square, a complex of three fascinating Madrasahs dating back to 15-17th centuries, is 

the main highlight of Samarkand that no person can stop admiring its beauty and majesty. Architectural 

complex of Shakhi-Zindeh represents a big collection of mausoleums dating back to 11th-15 centuries 

being a part of a UNESCO World Heritage Site. Bibi Khanum Mosque was built in honor of favorite 

Tamerlane’s wife, after his successful campaign in India. Dinner will be served at National Restaurant with 

Dancing Show program. 

*Remarks for Hotel Accommodation in Samarkand: All hotels standard check in time is 1400-1500pm 

afternoon. 

早餐后，我们将前往雷吉斯坦广场位于撒马尔罕市中心，被誉为“世界上最高贵的公共广场”。这里以前就

是撒马尔罕热闹的市中心，你在老照片中会发现倾圮的神学院外布满了破破烂烂的商铺，在近代，中亚

的商贸就是在这简陋的商铺里完成的。现在广场上的三座经学院也全部被改成了工艺品商店，里面可以

买到各种瓷器、丝绸、木器、手工玩具等工艺品。夏伊辛达陵这不仅仅是一座陵墓，确切说这是一条陵

墓大道。清晨进入正门，登上几十级台阶后，看着这条由装饰着精美瓷砖的二十几座陵墓所组成的大道



 

 

在眼前展开，景象颇为震撼。这条 500 米左右长的大道是撒马尔罕美丽的地方。更为难得的是，这些古

建筑基本上没有怎么被翻新，一直保持了原貌，和撒马尔罕其他古建筑备受争议的修缮形成鲜明对比。

古里阿米尔陵在 15 世纪初，中世纪东部地区标志性建筑群之一的古里埃米尔陵墓建于撒马尔罕的西南

部。这座雄伟的建筑群包括了哈纳克、穆罕默德·帖木儿的孙子-穆罕默德苏尔丹伊斯兰学校以及后来的阿

米尔·帖木尔之墓及其后代的坟墓。比比哈努姆清真寺曾经是伊斯兰世界最高的建筑，在当时被认为是东

方最雄伟的建筑之一。比比哈努姆清真寺的每个细节都美不胜收：外镶乌釉瓷砖，精雕花纹大理石，高

耸的宣礼塔和巨大的蓝色穹顶装饰得整座建筑壮观无比，气势恢宏，被誉为“全球最精美的建筑瑰宝”，就

连世界著名建筑印度泰姬陵也仿照比比哈努姆清真寺原型建造。今晚将在当地餐馆享用晚餐，随后欣赏

舞蹈表演。 

备注：撒马尔罕酒店的标准入住时间是下午 1400-1500  

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

DAY 7    Samarkand - Tashkent 撒马尔罕                                                                       (B,L,Dinner)                                                   

Breakfast serve at hotel, today you will continue exploring Samarkand city. You will visit Ulughbek 

Observatory, built in 15th century by Ulughbek, one of the most famous Samarkand rulers and scientists. 

Working in observatory, Ulughbek created in 1437 the “Zidji Guragoni” catalog, which had information 

about 1018 celestial bodies. Unfortunately, he was killed by order of his own son. After that, you can walk 

along the Local Broadway surrounded by souvenir shops, teahouses, sweets and workshops. Then,you 

can visit National Bazaar Siab, oriental bazaar, where it is easy to find Uzbek traditional handmade 

products and local sweets. Also you will see Carpet Factory, a unique handmade carpet factory where 

over 400 women sew carpets without using traditional techniques. Afternoon, transfer to Tashkent (350 



 

 

km, about 4.5 hours drive; or you may top up for experience Bullet Train back to Tashkent, price at 

OPTIONAL ADDON). 

 

*Remarks for Hotel Accommodation in Tashkent: All hotels standard check in time is 1400-1500pm 

afternoon. 

早餐后，今天你也将继续探索撒马尔罕城。首先，我们将前往乌鲁别克天文台。这座天文台建于 15 世

纪，由最著名的撒马尔罕统治者兼科学家之一——乌鲁别克建造。乌鲁别克在天文台任职时，于 1437 年

创建了“Zidji Guragoni”的目录，其中有 1018 个是关于天体的信息。不幸的是，他被自己的儿子杀死了。

接着，你可以沿着当地的步行街散步，周围都是纪念品商店、茶馆、糖果店和工作坊。然后，你也将参

观西约布集市，是个东方集市，在那里很容易找到当地的传统手工制品和糖果。你也将会看到地毯工

厂，那是一个独特的手工地毯工厂，超过 400 名妇女缝制地毯然而没有使用任何传统的技术。下午，我

们将乘车返回塔什干，大约 350 公里/车程约 4.5 小时；或者你也可以选择体验乘坐子弹列车返回塔什干

（车票不包含，价格请参阅下方附加列表选项）。备注：塔什干酒店的标准入住时间是下午 1400-1500 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

DAY 8   Tashkent - Chimgan Mountains – Tashkent 撒马尔罕 - 塔什干                    (B,L,Dinner)                                                                       

Breakfast serve at hotel, in the morning you will transfer to Chimgan Mountains. Upon arrival you will 

have a chair lift (30 minutes one-way) to reach the top to see Beldersay Peak. Here you will have some 

free time for walking around, enjoying the nature. On the way back you will stop over at Charvak Lakeside 

Beach for free time and enjoy water activities at your own expenses (based on seasonality). Charvak is an 

artificial lake, a popular resort in Tashkent region and thousands of holiday makers from all over 

Uzbekistan and neighboring countries visit the reservoir. 

*Remarks for Hotel Accommodation in Tashkent: All hotels standard check in time is 1400-1500pm 

afternoon. 



 

 

早餐后，前往奇姆甘山一个山谷由西部天山的山脉给包围住，也被称为乌兹别克瑞士。乘坐缆车（单程

路程约半小时）到 Beldersay 山顶欣赏大奇姆甘山的美景。你会感受到大奇姆甘山的气候和高山峡谷，

山坡，雪峰，裂缝的山路路线的奇妙景观。然后，前往恰尔瓦克湖成为塔什干州人们和国外游客的避暑

和度假胜地，湖泊的四周在湖边右边，有一条通向附近山脉的羊肠小道，游客在闲余之时还可以爬爬

山，去山上观赏静谧的恰尔瓦克湖。 

备注：塔什干酒店的标准入住时间是下午 1400-1500 

   

 

 

 

 

 

 

 

 

 

DAY 9   Tashkent 塔什干 - 奇姆甘山脉 - 塔什干                                                                                   (B) 

Breakfast serve at hotel, you will visit Independence Square which is the main square of the country, 

erected as a symbol of victory over fascism in World War II. Then you will have a chance to walk along the 

Local Broadway, a walking street between independence square and Amir Timur square. Further you can 

take a ride in famous Tashkent Metro, among the most beautiful subways in the world. First line was 

opened in 1977. Then you will visit the old part of the city which includes: Chorsu Bazaar, Kukaldash 

Madrasah and Hast Imam Complex that consists of several madrasahs, mosques and mausoleum. The 

highlight of its exhibits is the Othman Quran which is the world’s oldest Quran copy dating back to 8th c. 

Quran belonged to Othman Ibn Affan, the Third Caliph (of the four righteous Caliphs who succeeded the 

prophet Muhammad). Othman was killed by non-muslims in 8th century. His blood spred over the Quran 

that you still can see on its pages. In the evening, transfer to airport for flight departure. 

早餐后，将前往参观塔什干独立广场，是为庆贺 1991 年独立而建的，是乌兹别克斯坦最重要的广场，是

代表了自由和独立，它见证了一代人的理想变为现实。塔什干独立广场是乌兹别克斯坦人们引以为傲的

广场，也是外国人参观塔什干的必游景点。随后步行到风格独特的埃米尔·帖木儿博物馆建于 2006 年，是

塔什干市最重要的地标性建筑。博物馆收藏了 3000 多件诉说着塔什干悠久历史的展品。接下来，你将有

机会乘搭开通于 1977 年的塔什干地铁，这车站是世界上最华丽的车站之一。随后我们将前往圆顶集市位

于老城区的中心，是塔什干最著名的农贸市场 Chorsu 市场，集市的顶端是一个巨大的绿色圆顶，这里是



 

 

体验塔什干城市生活的最佳场所。各种吃的、用的都能在市场里找到，游客还可以在这里买到各种纪念

品。库卡达希经学院这是塔什干宏伟的古建筑，这座经学院在 18 世纪文明走向低谷后慢慢沦为集市附近

的商队旅店，现在在政府的保护下又恢复了经学院的职能。哈斯特·伊玛目建筑群是塔什干市重要的伊斯

兰教文化中心。建筑群中有丰富的藏书，包括从世界各地收集的 3 万余份伊斯兰教古文献手稿。如今哈

斯特·伊玛目建筑群不仅以悠久的历史吸引着世界各地的游客，而且也成为向世界展示民族传统文化的重

要窗口。中午，送往机场出发。 

  

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

DAY 10    Arrival KLIA           

 

Travel dates  :  Daily departure basis 

Hotel    :  3*, 4* & 5* as per traveler’s preference and budget 

Airline   :  Emirates/Qatar/Etihad Air 

Average Price :  RM8799++ per person (Min 2pax to go) 

                                    RM8399++ per person (Min 4pax to go) 

                                    RM7899++ per person (Min 6pax to go) 

Please contact us as actual price subject to actual travel date & airline seats inventory 

 

 

 



 

 

For bookings, Please call @ +603-9074 8699//016-2224621 
 

 

                   Please Click here 

 

 

Email     :      info@reliancepremiertravel.com // reliancepremiertravel@gmail.com 

Tel        :  +603- 9074 8699 

Fax       :  +603- 9074 8599 

H/P       :  +6016-222 4621 

Website : www.reliancepremiertravel.com 

 

RELIANCE PREMIER TRAVEL  

KL Eco City      Cheras Outlet 

SO-13A-7, Menara 1     46C Jln Suarasa 8/4, Bdr Tun Hussein Onn, 

No. 3 Jalan Bangsar    43200 Cheras Selangor, Malaysia. 

Kuala Lumpur 59200 

 

https://api.whatsapp.com/send?phone=60162224621&text=Welcome%20to%20Reliance%20Premier%20Travel%20
mailto:info@reliancepremiertravel.com
mailto:reliancepremiertravel@gmail.com
http://www.reliancepremiertravel.com/

